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Podczas posiedzenia Komisji Mieszkalnictwa radni wysłuchali informacji na temat możliwości

pozyskiwania lokali mieszkalnych w zamian za zobowiązania w stosunku do Gminy Miejskiej Kraków

oraz o możliwości zwiększenia środków finansowych na mieszkalnictwo w roku 2013 i latach

następnych.

Pierwszy temat referowała Katarzyna Bury, dyrektor Wydziału Mieszkalnictwa. Poinformowała

radnych, że w ciągu ostatnich dziesięciu lat miastu udało się przejąć jedną nieruchomość w

zamian za zaległości podatkowe. Była to nieruchomość PKP. Nieruchomość tą gruntownie

przebudowano i stworzono tam 50 lokali socjalnych.

W drugiej sprawie wypowiadała się Alina Kwaśniak, dyrektor Biura Skarbnika Miasta, która

poinformowała członków komisji, że nie ma możliwości zwiększenia nakładów finansowych na

mieszkalnictwo, chyba, że zmienią się zadania priorytetowe.

Komisja zajęła się też rezolucją w sprawie nowelizacji ustaw o spółdzielniach mieszkaniowych

oraz własności lokali. Jednak do jej opiniowania nie doszło. Każdy z członków komisji ma

zapoznać się z jej treścią i przesłać ewentualne uwagi. Wtedy komisja znów zajmie się sprawą.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

